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Místo jednání: Adršpach Datum: 27.-28.8. 2010
Zapsala: Valentová Po adové íslo: 15
Distribu ní list: Hrubý, Bloudek, Resch, ermák, esenek, Uherka, Wolf, Vévoda (RK), sekretariát
Seznam ú astník :
VV – Hrubý, Resch, ermák, esenek, Uherka, Wolf; omluven Bloudek
Sekretariát – Valentová
Revizní komise – Vévoda
Host – E. Ondrová (sout žní lezení dosp lých), I. Koller (SHS James)

ílohy:
íští jednání: 4.10. 2010, 10 hod., Praha, sekretariát HS

. Popis Vlastník Termín
1. Kontrola pln ní úkol  z p edchozích jednání VV

VV konstatoval, že úkoly uložené na p edchozím jednání VV byly spln ny,
vyjma dále uvedených úkol , které trvají:

1. Financování sout žního sportu (viz bod . 3)
2. Koncept pé e o skalní oblasti (úkol z 13. jednání VV)

1. Bloudek,
ermák

2. Wolf

íští jednání
VV

1. Výstupy roku
VV rozhodl o ud lení cen v sout ži Výstup roku 2010.
VV up esnil pravidla sout že Výkon roku, jejíž výsledky budou vyhlášeny na
Smíchovském festivalu alpinismu, a sou asn  rozhodl o nominacích do
sout že za HS. Realizaci sout že ve spolupráci se spol. Alpy zajistí
B.Valentová.

Valentová pr žn  do
Smíchovského
festivalu
alpinismu

2. Situace v oblasti sout žního lezení dosp lých (projednávání se
zú astnila E. Ondrová z komise sout žního lezení dosp lých)
VV vzal na v domí informaci o situaci v oblasti sout žního lezení dosp lých,
zejména o erpání finan ních prost edk  a zm  proplácení náklad  za

ast na závodech v pr hu závodní sezóny.
VV rozhodl, že veškeré operativní záležitosti týkající se sout žního lezení
bude za VV ešit J. ermák.
VV konstatoval, že sou asný zp sob vedení komise nefunguje a je t eba
hledat koncep ní ešení. Z tohoto d vodu rozhodl, že vedení oblasti
sout žního lezení je nutno ešit na áste  profesionální bázi a uložil
J. ermákovi a B. Valentové p ipravit podklady pro výb rové ízení na
obsazení této pozice.

ermák,
Valentová

íští jednání
VV

3. Financování sout žního sportu
J. Bloudek a J. ermák p edloží na p íští jednání VV p ehlednou informaci o
možnostech erpání finan ních prost edk  z MŠMT a z dalších vn jších
zdroj , kterou budou moci využít p edsedové sout žních komisí p i
sestavování reprezentace, nomina ních kritérií apod., s cílem získat pro

HS co nejvíce finan ních prost edk  z t chto zdroj .

Bloudek
ermák

íští jednání
VV

4. Užší spolupráce Komise sout žního lezení mládeže a Komise mládeže
J. Uherka informoval o možnostech spolupráce mezi Komisí mládeže a
Komisí sout žního lezení mládeže. VV konstatoval, že komise mohou více
spolupracovat, nap . v oblasti grant . Spolupráci zajistí J. Uherka a
M. Dichtlová.

Uherka
Dichtlová

pr žn

5. Redaktor pro oblast sout žního sportu
P. Resch informoval o postupu práce p i hledání redaktora pro oblast
sout žního sportu. Návrh smlouvy s redaktorem bude p edložen na p íštím
jednání VV.

Resch íští jednání
VV
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6. Nový web HS
P. Resch podal informaci o výsledcích jednání s potenciálním dodavatelem
nového webu HS a VV p edloženou nabídku schválil. Návrh smlouvy na
vytvo ení nového webu HS a jeho správu p edloží P. Resch na p íští
jednání VV. Zp sob financování nového webu HS navrhne J. Bloudek.

 Resch
Bloudek

íští jednání
VV

7. Informa ní tabule ve skalních oblastech
VV vzal na v domí informaci o nákladech na výrobu informa ních tabulí pro
skalní oblasti a o požadavcích na jejich po et a umíst ní. Up esn né
požadavky jako podklad pro jednání s potenciálními partnery budou

edloženy na p íští jednání VV, zajistí V. Wolf a B. Valentová.

Wolf
Valentová

íští jednání
VV

8. Klettergarten
VV uložil V. Wolfovi získat stanovisko OVK Praha a St ední echy
k vytvo ení klettergarten v Alkazaru. VV dále uložil V. Wolfovi a B. Valentové

edložit návrh ešení pro p ípadnou žádost o grant na vybudování
klettergarten v této lokalit  a na p íštím VV p edložit zprávu o postupu prací.
VV schválil parametry pro budování Klettergarten a uložil V. Wolfovi rozeslat
informaci o parametrech Klettergarten p edsed m OVK a požádat je o
návrhy míst, kde by mohly být klettergarten budovány.
VV vyhodnotil anketu o nejlepší eský název pro klettergarten a z návrh ,
které byly zaslány, vybral název Lezecký park, který navrhlo p t ú astník
ankety. Ocen ní autor  vít zných návrh  zajistí sekretariát.

1. Wolf,
Valentová

2. Wolf
3. sekretariát

1. p íští
jednání VV

2. p íští
jednání VV

3. do 15.9.

9. Nové cestovní pojišt ní Uniqa
VV vzal na v domí informaci o postupu prací na p íprav  dodatku ke
smlouv  o cestovním pojišt ní pro leny HS. Návrh smlouvy bude

edložen ke schválení v listopadu, zajistí B. Valentová.

Valentová 11/2010

10. Dodatek ke smlouv  o kombinovaném lenství HS – OEAV na rok
2011
VV schválil návrh dodatku ke smlouv  o kombinovaném lenství HS –
OEAV a pov il Z. Hrubého jeho podepsáním. Zve ejn ní informací o
kombinovaném lenství na rok 2011 zajistí sekretariát.

Hrubý
sekretariát

do 1.9.

11. ast na plenárním zasedání UIAA a jednání pracovní skupiny
Mountains of the Europe
VV schválil ú ast Z. Hrubého a Z. esenka na plenárním zasedání UIAA v
Bormiu a na jednání pracovní skupiny Mountains of Europe. P ihlášení a
další organiza ní záležitosti zajistí sekretariát.
Podklady na plenární zasedání UIAA týkající se problematiky ochrany

írody a innosti zástup HS v komisích UIAA p ipraví B. Valentová.

1. sekretariát
2. Valentová

1. do 10.9.
2. p íští

jednání VV

12. Jednání o povolení skialpinismu v Krkonoších
VV vzal na v domí informaci o zamítavém stanovisku KRNAPu k žádosti

HS o povolení skialpinismu ve vybrané lokalit  Krkonoš a rozhodl, že se
HS odvolá. Zajistí B. Valentová.

VV dále rozhodl, že HS podá žádost o povolení lezení v ledech v Labském
dole a Ob ím dole. Zajistí B. Valentová.

Valentová 1. neprodlen
2. do 15.9.

13. Kurzy instruktor  a metodické materiály
VV vzal na v domí informaci o pr hu kurz  instruktor  a p íprav
metodických materiál  a pov il J. Uherku sledováním innosti Metodické
komise a pr žným informováním VV.

Uherka pr žn

14. Informace o jednání se zástupcem Salewy
VV vzal na v domí informaci Z. Hrubého o jednání se zástupcem Salewy o
možnostech podpory innosti HS.

- -

15. ešení podn  ohledn  webu Skalní oblasti
VV vzal na v domí informaci V. Wolfa o jednání ohledn  podn
k fungování webu Skalní oblasti, které vzešly z jednání s OVK. V. Wolf a B.
Valentová p ipraví na p íští jednání VV podklady pro jednání se Z Strnadem,
termín sch zky dojedná Z. Hrubý.

Wolf
Valentová
Hrubý

íští jednání
VV
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16. Vstup do Teplických skal pro leny HS
VV vzal na v domí informaci o nefunk ní spolupráci mezi HS a Teplické
skály s.r.o. a pov il p edsedu OVK Broumovsko J. Škopa jednáním o
úprav  pop . o vypov zení smlouvy a p edložením návrhu na další ešení.

Škop 12/2010

17. Podpora horolezeckých tábor  po ádaných M. Kleslem
VV schválil žádost M. Klesla o zaštít ní horolezeckých tábor  po ádaných
HO Tatran Haví ov, s tím, že využití jména HS je podmín no poskytnutím
bližších informací a uzav ením smlouvy o spolupráci. Zajistí p edseda
komise alpinismu M. Otta ve spolupráci se sekretariátem.

M. Otta
sekretariát

íští jednání
VV

18. Spolupráce s Agenturou ochrany p írody a krajiny R
VV vzal na v domí návrh dohody o spolupráci mezi HS a AOPK a pov il
B. Valentovou jednáním o uzav ení dohody a zajišt ním spolupráce.

Valentová pr žn

19. Zrušení základních organiza ních složek HS (oddíl ) s
nedostate ným po tem len
VV rozhodl o zrušení oddíl , které mají po et len  nižší než 5, a to na
základ  § 11 odst. 7 písm. b) stanov HS. Informování dot ených oddíl  a
další opat ení s tím spojená provede sekretariát.

sekretariát do 30.9.

20. erpání rozpo tu
VV vzal na v domí informaci o erpání rozpo tu HS a konstatoval, že
dosavadní erpání odpovídá p edpoklad m.

- -

21. Jednání s potenciálními sponzory
VV vzal na v domí informace o pokra ujících jednáních s potenciálními
sponzory HS

- -

22. Plenární zasedání ISMF
VV vzal na v domí informaci o záv rech plenárního zasedání Mezinárodní
skialpinistické federace (ISMF), na kterém došlo na žádost lenských
asociací v etn HS k úprav lenských p ísp vk .

- -

23. Schválení založení nového oddílu
VV schválil založení nové organiza ní složky (oddílu) HS.

- -

24. Vy azení materiálu
VV schválil vy azení zastaralého a vy azeného materiálu z evidence HS.

- -

25. Sout ž Hore zdar
Z. esenek informoval o ukon ení sout že Výstup roku a o p edání 100
kus  vrcholových knížek pro HS.

- -

26. Spole né jednání s p edsedou SHS James
Spole né jednání VV HS s p edsedou SHS James I. Kollerem bylo

nováno t mto témat m:
Výstavba nové chaty pod Rysy: I. Koller informoval o pr hu výstavby a
pod koval HS za finan ní podporu z ve ejné sbírky z roku 2000. Bylo
domluveno, že informace o výstavb  nové chaty a možnosti její podpory
prost ednictvím mimo ádných lenských známek James bude zve ejn na na
webu HS, s tím, že mimo ádné známky bude do VH 2011 prodávat i
sekretariát HS. Zve ejn ní informace a prodej známek zajistí po obdržení
podklad  od SHS James sekretariát.

lenství v UIAA: P edm tem diskuse bylo sou asné sm ování UIAA a
ínos UIAA pro lenské asociace.

Ochrana p írody: I. Koller informoval o vyjednávání povolení horolezectví na
Slovensku a o p íprav  nového návšt vního ádu TANAPu, který by m l
zlepšit podmínky pro provozování horolezectví v etn  lezení v ledu a
skialpinismu ve Vysokých Tatrách. Ob  strany se shodly, že právní úprava
ochrany p írody v R i SR je ve srovnání s jinými evropskými zem mi
mnohem více omezující.
Další diskuse byla v nována organizaci a vnit nímu chodu obou
horolezeckých svaz , podpo e výkonnostního horolezectví, expedic, závod
a sledování úrazovosti, kde bylo domluveno p edávání informací.

sekretariát p obdržení
podklad  od
James

Schválil: Z. Hrubý


